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Torsdag 7. november 

 

President Even ønsket velkommen. Spesielt velkommen til Else Gro Andersen fra Sandefjord 

Røde Kors som skulle stå for hovedprogrammet. 

Han orienterte om peismøte neste uke. Her vil tema være strategi for nye prosjekter i tillegg 

til vanlig komitearbeid. 

 

Dagens 3-min var ved Egil Karlsen som snakket om hval som bærekraftig ressurs. Hva ble 

totalfredet i 1986, men det er nå åpnet for en begrenset fangst av Vågehval i Norge. 

 

Else Gro Andersen hadde et informativt foredrag om Røde Kors som viste bredden i 

aktivitetene.  

 

Før kommunesammenslåingen var det egne avdelinger i Sandefjord og Stokke. Det var 

åpning for å fortsette slik, men Stokke Røde Kors ønsket å slå seg sammen til en avdeling. 

 

Aktivitetene er delt inn i tre hovedområder 

• Hjelpekorps 

• Omsorg 

• Ungdom 

Hun snakket mest om omsorgsdelen der hun selv er aktiv som frivillig. 

 

Hjelpekorpset er vel det som er mest kjent med bl.a. sjøtjeneste. Sandefjord RK har 

spesialisert seg på undervannssøk som også er en nasjonal ressurs 

 

Omsorgsdelen består bl.a. av  

• Besøkstjeneste rettet mot eldre enslige personer 

• Våketjeneste som en avlastning for pårørende i livets siste fase og tilbud til personer 

uten nære slektninger 

• Møtesteder for trengende (Kafe mangfold, Fugleredet mv) 

• Aktiv i 100 – lavterskeltilbud med turaktiviteter 

• Vitnestøtte i rettsystemet 

• Barnas RK 

I arbeidet rettet mot ungdom har de etabelert en ungdomsklubb mellom 16 og 25 år kalt 

RUKLA. 

 

De samarbeider også med andre organisasjoner, bl.a. Kirkens Bymisjon. 

 

Terje Olav Austerheim 
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Torsdag 14. november 

 

Peismøter 

  

Torsdag 21. november 

Innkommende president Mona Bondevik ønsket velkommen og orienterte og at tema i dag 

er referater fra peismøtene. Opplyste også om at det var et tilbud til medlemmene om å 

melde seg som hjelpere til nyttårskonserten med Lise Davidsen, lise ble sendt rundt. 

Ingen Merkedager. 

 

3. min var ved Joran  

Hun tok for deg forskjellige værtegn. 

Noen eks: 

Når fuglene flyr lavt blir det regn. Når sauene trekker ned fra fjellet, blir det uvær. 

Flyr kråka østover, kommer det uvær fra vest. 

Maurtua lukker seg ved regn. 

Sikre tegn på en snøvinter, når ekornet setter kongla høyt, hvis det er kalt og snørikt den 13, 

dag jul. Blir det samme vær neste år. 

 

Alle referater fra peismøtene kan leses på vår hjemmeside. 

 

Per Eivind 

Valget 2019 i Sandefjord:  

Meget godt tilbud i forhold til forhåndsvalg  

Kostnader ved valget er ca 3 mill kr. 61.5 % oppmøte. 

I perioden 2017 -2019 var det 57 rep. I kommunestyret. Det ble ikke avholdt nytt valg i 

forbindelse med kommune sammenslåing. Fordelingen ble: 39 rep fra Sandefjord, 11 rep fra 

Stokke, 7 rep fra Andebu. 

Etter valget 2019. Er det 45 rep. i Kommunestyret. Alle hovedutvalg har 13 rep. hver. 

H, KrF, FrP, S dannet koalisjon for å få flertall. 

I nytt kommunestyre sitter, 36 rep fra Sandefjord, 5 rep fra Stokke, 4 rep fra Andebu. 

 

Vi fikk en god innføring i hvordan sammensetningen i Kommunestyret ble etter valget. 

Per Eivind er med i Eldrerådet, dette er et råd som skal høres i alle saker som angår de eldre.  

 

Jernbanen gjennom Sandefjord er ferdig utredet og det presses på for å få oppstart på 

denne strekningen så fort som mulig. Det jobbes politisk med å bevare Stasjonen på Stokke. 

  

Det kom inn 1410 kr på lotteri. 

 

Tian Kjær 
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Torsdag 28. november 

President Even ønske velkommen.  

Merkedager: 

Hege Wahl  25/11 

Lars Olborg 23/1 

3 min ved Hans Martin Bærefjell. Han snakket om bilkjøring og selvkjørende biler med 

tilhørende etiske dilemmaer.  

Vidar Aarvold informerte om medlemskomitéens arbeid. Det blir ingen vervekampanje i 

vinter, men han oppfordret likevel medlemmene til å tenke på og komme med forslag til 

verdige medlemskandidater. 

Dagens hovedforedrag var ur-egoforedrag ved Steinar Holme. Foredraget kan oppsummeres 

som følger. 

• Født 1947 

• Første tre leveår på Sem 

• Barne- og ungdomstid på Teie 

• 33 år i Stokke Rotary, president 2003 – 2004. 

• Reiste til sjøs som 16-åring 

• Militærtjeneste i Nord-Norge 

• Utdanning 

• Jobb i teknisk etat/ brannvesen i Stokke kommune 

• Hobby bil (Volvo) 

Gamblingen resulterte i kr. 1180. 

Terje Olav Austerheim 

 


